

Title (en)

A BLOCK FOR PALLETS.

Title (de)

BLOCK FÜR PALETTEN.

Title (fr)

BLOC POUR PALETTES.

Publication

**EP 0116548 A1 19840829 (EN)**

Application

**EP 83901111 A 19830325**

Priority

SE 8201894 A 19820325

Abstract (en)

[origin: DE3308425A1] To enable firmly nailed joints in pallets using blocks it is suggested that the pallet block comprises an anchoring member (5) arranged to retain nails with a firm grip, which are driven through the pallet, said anchoring member having exposed surfaces (6, 7) provided with a plurality of recesses (8, 9) arranged to receive and guide a nail into the anchoring member (5). The pallet block consists of a hard, shape-retaining material capable of withstanding considerable loads, said material providing said firm grip and substantially comprising a thermoplastic.

Abstract (fr)

Afin d'établir des raccords fermement cloués dans des palettes comprenant des blocs, le bloc de la palette comporte un élément de fixation (5) agencé de façon à retenir fermement les clous qui traversent la palette. Ledit élément de fixation a des surfaces extérieures (6, 7) munies d'une pluralité de cavités (8, 9) agencées de façon à recevoir et à guider un clou dans l'élément de fixation (5). Le bloc de la palette est composé d'un matériau dur et indéformable capable de supporter des charges considérables, permettant d'obtenir une fixation ferme et comprenant essentiellement un matériau thermoplastique.

IPC 1-7

**B65D 19/40**

IPC 8 full level

**B65D 19/40** (2006.01)

CPC (source: EP)

**B65D 19/0095** (2013.01); **B65D 19/40** (2013.01); **B65D 2519/00029** (2013.01); **B65D 2519/00064** (2013.01); **B65D 2519/00104** (2013.01);  
**B65D 2519/00109** (2013.01); **B65D 2519/00273** (2013.01); **B65D 2519/00293** (2013.01); **B65D 2519/00323** (2013.01);  
**B65D 2519/00333** (2013.01); **B65D 2519/00373** (2013.01); **B65D 2519/00572** (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH FR GB LI LU NL

DOCDB simple family (publication)

**DE 3308425 A1 19830929**; EP 0116548 A1 19840829; SE 432238 B 19840326; SE 8201894 L 19830926; WO 8303398 A1 19831013

DOCDB simple family (application)

**DE 3308425 A 19830309**; EP 83901111 A 19830325; SE 8201894 A 19820325; SE 8300104 W 19830325